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Abstract (en)
A box for screwdriver inserts (bits) consists of a cuboid housing (1) and a slide part (2) which is able to slide in this housing (1) and in which the bits
(7) are held in clamping fashion. In addition, a bit holder (6) is held on the slide part (2) in clamping fashion. The bit holder (6) can be inserted into a
hexagon socket (3) of the housing part (1), in order to use the box as an auxiliary tool. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Box für Schraubendrehereinsätze (Bits) besteht aus einem quaderförmigen Gehäuse (1) und einem in diesem Gehäuse (1) einschiebbaren
Schieberteil (2), in welchem die Bits (7) klemmbar gehalten werden. Weiter ist an dem Schieberteil (2) ein Bitshalter (6) klemmbar gehalten. Der
Bitshalter (6) kann in eine Sechskantaufnahme (3) des Gehäuseteils (1) eingesetzt werden, um die Box als Behelfswerkzeug zu verwenden.
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